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Susteren, 12 maart 2022 
 

Notulen vergadering 9 maart 2022 
 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, fysiek gehouden op woensdag 9 maart 2022 op de 
KinderKOOKschool aan de Feurthstraat 56. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 
Van het bestuur:  Armand Gielen, John Schulpen, Mariette Kuijpers, Maria Gijzels, André Gerhards, Harry Bocken en 

Ton Ory. 
Ondersteunende leden: Jac v.d. Winkel, Pierre Wagemans, Ton Jacobs, Jo Franken, Frank Schmeitz, Jos Vaasen, Marcel 

Boreas en Hub Vissers. 
 

Afwezig.  
Van het bestuur: Peter Feijen. 
Ondersteunende leden: Clarence Pielaat, Marlies Koks, Erik Weijzen en Jan Cremers. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
John Schulpen opent de vergadering om 19:35 uur en heet iedereen welkom. Hij stelt blij te zijn dat fysiek vergaderen weer 
mogelijk is en dat de KinderKOOKschool zich daar uitstekend voor leent. Hij had nog geen gelegenheid gehad om te checken 
of de Springdonk een vergelijkbare ruimte beschikbaar heeft. 
 

A. Vaststellen agenda. 
De toegestuurde agenda wordt aangevuld met drie ingebrachte punten, t.w. boomaanplant in de Mehre, de governance 
code voor het bestuur en de voortgang v.w.b. de Geldmaat opluistering, wordt daarna vastgesteld en dient als leidraad 
voor de vergadering. Zie bijlage 2. 
 

 

2. Notulen. 
A. Notulen van 9 feb. 2022. 
De notulen van 9 februari 2022, versie V1, worden besproken. Er worden geen wijzigingen aangebracht. Versie 1 wordt 
geaccordeerd en wordt door John & Ton geparafeerd. 
 

B. Checken afhandeling actiepunten. 
Alle actiepunten op de lijst voor 9 feb. met de status per 24 feb., worden kort doorgenomen. Punt 2 staat op voor 
vanavond als agendapunt 9, net als actiepunten 7 en 12. Actiepunten 9 en 13, t.w. de slippartijen en de slibopslag-
informatie blijven monitoring zaken. Voor deze vergadering wordt een nieuwe lijst gestart waarop de openstaande 
punten opnieuw worden opgevoerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 
A. Overzichtslijst poststukken 1 feb. 2021 t/m 8 mrt. 2022. 
Het correspondentieoverzicht (zie bijlage 3) is wat laat (8 mrt) toegestuurd. Ton neemt het overzicht door en stipt hier 
en daar kort een onderwerp extra aan, zoals item 29 waarvoor Jan Baar DR-leden uitnodigt om aanwezig te zijn bij de 
boomaanplant op 19 maart vanaf 09:00 uur langs het pad bij de geluidswal vanaf de Stationsstraat achter de huizen. Bij 
punt 32 wijst Ton erop dat dit de eerste aaneengesloten grensoverschrijdende drie-landen Cittaslowregio in Europa is.  
T.a.v. items 14, 15, 28 en 31 worden ideeën geopperd t.a.v. voorbeelden (foto) in de ingang van het 
appartementencomplex aan de Plint, z.g. doorkijkspiegels met QR-codes, als ook het betrekken van de andere 
heemkunde verenigingen. De rest van de items betreft zaken die sowieso als agendapunt de revue passeren. 
 

4. Financiën. 
A. Financieel overzicht t/m 9 mrt. 2022. 
Er zijn vanaf 9 feb. 3 mutaties geweest. De eerste betrof de kosten voor de Kascontrole voor 2021 (€ 14,70), de tweede 
de kosten (€ 40) voor de VKKL-contributie voor 2022 en derde de kosten voor de bankrekening ad € 9,95 voor februari 
2022. Batig saldo per 9 mrt.:  € 1.549,32. 
 

B. Verslag kascontrolecommissie 2021. 
De uitvoering van de controle door Frank Schmeitz en Armand Gielen vond plaats op 19 feb. om 13:00 uur bij 
Koffiehuis/Brasserie Het IJzerenbos aan de Heerenstraat 3A. Armand deelt mee dat Frank en hij constateerden dat de 
boekhouding goed gedocumenteerd was en geen afwijkingen vertoonde.
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De bijbehorende verklaring is aan de boekingsstukken toegevoegd. Zij stelden daarom ook voor om het totale bestuur 
voor het gevoerde beleid décharge te verlenen. John brengt dit voorstel in stemming, hetgeen met algemene stemmen 
wordt aanvaard. 

 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

A. Voortgang. 
Op 5 april is de volgende plenaire zitting met, hopelijk, een nieuwe voorzitter. 
 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar. 
1) Voortgang. 
Na de overeenkomst tussen VDL en De Groene Sporenwolf (DGS) is het gedeelte van het Sterrebos, dat voor de uitbreiding moet 
wijken, vrijwel verwijderd. Ton heeft contact gehad met de secretaris van DGS, met name over de correcties op de voorgestelde 
natuurcompensaties. De twee bewuste grondstukken uit de compensatie zijn intussen geschrapt en worden ingezet bij de zuidkant 
van de yard om geluidsoverlast van de N276 en het fabriekscomplex te dempen. 
Hub Visser vraagt naar mogelijkheden van compensaties vanuit de provincie voor andere zaken dan natuur, zoals veiligere wegen. 
Omdat deze zaken in de afgelopen tijd min of meer zijn besproken, wordt hij in het kort geïnformeerd over de plannen voor de 
complete N276 aanpassing van Sint Joost t/m Sittard, inclusief de geplande tweezijdige fietspaden aan de oostkant tussen Oude 
Rijksweg Zuid en Op de Vos, de fietsoversteek bij de Pauw (Slek) en de plannen om de fietsroute vanaf Sint Joost eveneens 
tweezijdig te maken. V.w.b. de kruising Holtummerweg zijn er wel ideeën maar vooralsnog geen concrete plannen. Er wordt dus 
wel degelijk aan de veiligheid van het langzame verkeer gewerkt. 

 

C. Werkgroep Verkeer. 
1) Schouw Salvatorplein; 
Op 11 maart om 9:30 uur vindt er een schouw plaats met de WG Verkeer en de verkeersdeskundige dhr. Veugelers. Hopelijk kan 
dit thema dan ook bevredigend worden afgesloten.  
 

2) Voetgangersoversteek spoorwegovergang Stationsstraat; 
Er was even een opleving van dit thema vanwege “andere” inzichten t.a.v. de eigendomsrechten van onderdelen van die overgang. 
De overgang staat nog steeds op de nominatie om, als onderdeel van de herinrichting van het rangeerterrein, heringericht te 
worden. Geconstateerd wordt wel dat bij links afslaand verkeer, richting In de Mehre, stagnaties op de rijbaan kunnen ontstaan 
waardoor de spoorbaan geblokkeerd kan worden. Gevraagd wordt of er d.m.v. sensoren er een waarschuwingsbord geactiveerd 
wordt om de overgang niet te blokkeren. Een alternatief is om links afslaan, komend vanaf de spoorwegovergang, te verbieden. 
E.e.a. wordt opgebracht bij dhr. Veugelers. (Actiepunt) 
 

3) Policy laadpunten elektrische auto’s; 
Geconstateerd is dat het huidige gemeentelijk beleid hiervoor boterzacht is, omdat duidelijke richtlijnen en verboden ontbreken. 
Wil men “wildgroei” voorkomen, zullen er duidelijke richtlijnen opgesteld te worden. (Actiepunt) 

 

6. Gemeenschapsvoorziening Susteren. 
A. Resultaat behoefte onderzoek 15 feb. 2022. 

Die avond is er overleg geweest met de initiatiefgroep. Er zijn 14 verenigingen die serieus bereid zijn om mee te werken 

aan de totstandkoming. Er is duidelijk behoefte aan ruimte, waarvoor door diverse verenigingen alternatieve 

oplossingen zijn gezocht, maar die niet voor iedereen bevredigend zijn. Bovendien bestaat er geen lange termijn visie 

voor deze alternatieven en zijn ze niet altijd toereikend. 
 

B. WG Bijeenkomst 29 mrt 2022. 

Op die avond wordt de voortgang besproken met de aangemelde verenigingen en wordt uit het midden een werkgroep 

geformeerd die uit 5 á 7 personen gaat bestaan. Deze WG gaat de voorstellen samenvatten en een tijdsplan opstellen. 

Deze worden eerst met de verenigingen besproken alvorens de gemeente erin te betrekken. 
 

C. Voortgang. 

Op 24 mrt overlegt de initiatiefgroep nog over de bijeenkomst van 29 mrt. Wethouder Pustjens deelde desgevraagd 

mee dat er geen afspraken bestaan met de Hermeniezaal-eigenaar en dat het aan de verenigingen is om te bepalen 

welke vorm de voorziening dient te krijgen en waar die moet komen. 

Vanuit de aanwezigen wordt er op gewezen dat een aantal verenigingen, zoals de carnavalsvereniging bv., zich 

afstandelijk opstellen, terwijl die toch voor hun activiteiten straks een beroep op ruimte moeten doen. Hopelijk voert 

dat straks niet tot tegengestelde interesses-belangen, soortgelijk aan de ruimtevraag in de sporthal destijds. Jos 

bevestigt tot slot dat de WG straks ook een “solide” businessplan samenstelt om een verantwoorde exploitatie te 

kunnen presenteren. 
 

7. Slibopslag RWZI Susteren. 
We blijven de informatieverstrekking aan de inwoners van Susteren monitoren, zoals afgesproken. (Actiepunt) 
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8. Overleg gebiedsregisseur gemeente E-S. 
A. Overleg met dhr. Lion Wagemans. 
Vanaf begin dit jaar is er een (nieuwe) gebiedsregisseur werkzaam op de gemeente, die de voormalige taken van Frank 
Jenniskens overneemt en als 1e contactpersoon fungeert.  
Op 15 feb. hebben John en Ton met hem gesproken en de doelstellingen van de DR uit de doeken gedaan. We hebben 
afgesproken dat wij bij voorkomende gevallen eerst hem benaderen en hij binnen de gemeente op zoek gaat naar de 
passende afdeling / ambtenaar. Ook wil hij een keer deelnemen aan een DR-vergadering. 
 

B. Conclusie Collectief Lidmaatschap VKKL. 
Om het ijzer te smeden toen het heet was, hem gelijk gevraagd naar de voortgang van dit slepende onderwerp. Hij gaf 
aan dat de gemeente niet van plan is om dit collectief lidmaatschap aan te gaan, omdat men vindt dat er onbalans is 
tussen de gezamenlijke kosten van individuele verenigingen en het totaalbedrag van dit collectief lidmaatschap 
€€/inwoner. We laten het onderwerp voorlopig rusten totdat we (geïnitieerd vanuit het Wensauto-project en de 
federatie van gemeenschapsvoorzieningen) er een samenwerkingsverband van bewonersvertegenwoordigers, zoals 
kerncontactgroepen, dorpsraden en buurtverenigingen e.d., is opgericht. 
 

9. Formering groepje rondgang met ZOwonen door Susteren. 
Maria Gijzels neemt de coördinatie van deze rondgang op zich. Voor dit groepje melden zich, naast Maria, Mariette Kuijpers, 
Harry Bocken en Jo Franken. ZOwonen wordt benaderd voor beschikbare data. (Actiepunt) 

 

10. Energieopwekking op locatie. 
Dit item kwam naar voren n.a.v. de plannen voor een zonneweide op het voormalig rangeerterrein in Susteren. Ook daar 
werd, net als bij de andere locaties, een koppeling met een verdeelstation in Maasbracht of aan de Holtummerweg gezocht. 
De DR is er, net als de Regionale Energie Strategie (RES), voorstander van om de energie daar op te wekken waar het nodig 
is. En omdat de gemeente In de Mehre (o.a.) heeft aangewezen als proeftuin voor aardgasvrije huizen, zou het beter zijn 
wanneer de opgewekte energie van het rangeerterrein direct naar In de Mehre gaat. Bij voorkomende discussies hierover, 
zal de DR dit standpunt innemen en verkondigen.  
 

11. Regulering stoken open haarden, hout- en pellet kachels, allesbranders. 
Bij navraag bleek dat er voor deze categorie verwarmingsbronnen geen enkele regulering dan wel wetgeving bestaat. De 
aanwezigen zij het er over eens dat de stook van dergelijke bronnen bij bepaalde weersomstandigheden, zoals geen wind 
en/of lage druk, zeer veel overlast ontstaat voor direct omwonenden. Zeker bij hen die met ademhalingsproblemen kampen, 
zoals astma en COPD. Daarom zal getracht worden de nieuwe gemeenteraad warm te maken voor passende verordeningen 
op dat gebied, zoals via de Algemene Plaatselijke Verordening (APV). (Actiepunt) 

 

12. Mededelingen & Rondvraag. 
A. Mededelingen; 

Er zijn geen extra mededelingen. 
 

B. Rondvraag; 
Maria Gijzels:  stelt voor om op korte termijn een bestuur overleg over de governance code te regelen. Na afloop 
wordt het overleg vastgesteld op 21 maart om 19:00 uur op de Springdonk.  
 

Hub Visser:   vraagt of de nieuwbouwlocatie Middelveld 3 weer actief is. Ton stelt dat deze locatie, net als 
soortgelijke locaties in de andere 8 kernen, in het verleden geschrapt is vanwege de verwachte bevolkingskrimp in 
Susteren en andere kernen. Nu men in de nieuwe Structuurvisie Wonen Midden Limburg nieuwe behoeftes 
voorziet, ook voor Susteren, komen deze voormalige locaties wederom in beeld. Het is dan vooral zaak om te 
bouwen voor die groepen waarvoor er nu een tekort bestaat, zoals nultreden- / levensloopbestendige en 
starterswoningen. In de Structuurvisie staan deze voorkeuren duidelijk benoemd. Het is echter wel zaak om deze 
criteria bij toewijzing van bouwplannen te monitoren. Voor deze locaties komen eveneens woningcoöperaties, zoals 
ZOwonen e.a., in beeld. 
 

André Gerhards: deelt mee dat de buurtvereniging Feurth helaas ter ziele is, als gevolg van een tekort aan 
bestuurders. Verder wil hij kwijt dat de problematiek, die vanavond de revue passeerde, op geen enkele wijze te 
vergelijken valt met de problemen die de inwoners van Ukraine heden doormaken. Hij is zeer begaan met hun lot! 
 

Marcel Boreas:  geeft aan, in het licht van het stoppen van Feurth, dat hij de problematiek van Feurth herkent op 

basis van de contacten die hij vanuit zijn media-achtergrond heeft met andere maatschappelijke organisaties. Andere 

deelnemers vullen aan dat er nauwelijks opvolging uit de jeugd/jongeren te verwachten valt, omdat die wars zijn 
van de gestructureerde aanpak van bv. onze DR. Zij ambiëren de meer pragmatische aanpak van het simpelweg 
realiseren en afsluiten. Zij willen geen bestuursfunctie, maar een project afronden, met voorziene start- en 
einddatum. 
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Armand: Deelt mee dat de website de afgelopen twee jaar 2063 keer bezocht werd. Dus deze heeft wel degelijk 
een functie. Verder heeft hij voor elke aanwezige een stapeltje flyers meegebracht om bij gelegenheid te delen met 
belangstellenden. 
 

Jac vd Winkel:  verwijst naar de noodzaak van goede en veilige fietspaden en ervaart het nog steeds als een gemis 
dat het fietspad over het rangeerterrein nooit gerealiseerd is. Daarop aansluitend vraagt Hub Vissers zich af waarom 
er niet meer 30 Km-zones ingesteld worden. De verwachting is dat over niet al te lange tijd elke gemeente in NL 
een standaard snelheid van 30 Km in de bebouwde kom krijgt want daar wordt al lang over nagedacht. 
 

Ton Ory:  vraagt Frank Schmeitz om te bekijken in hoeverre er fondsen binnen het Coöperatief Dividend beschikbaar 
zijn om de opluistering van de Geldmaat (mede) te financieren. Frank zegt dit toe. Daarnaast moet ook een WG 
geformeerd worden die de uitvoering van e.e.a. ter hand neemt, inclusief de Heemkundevereniging, de 
Klankbordgroep Cultuur en het comité Heiligdomsvaart. 

 

13. Sluiting. 
John sluit de vergadering om 21:05 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun actieve bijdrage en ziet ze graag terug op 
6 april. De volgende vergadering is op woensdag 6 april 2022 om 19:30 uur.  
De locatie zal bepaald worden aan de hand van de beschikbare ruimte op de Springdonk. We willen voorlopig met 
gemiddeld 15 aanwezigen op ruimere afstand zitten. Als alternatief houden we de KinderKOOKschool achter de 
hand. 

 
 

 
Bijlagen: 4 
1. Presentielijst vergadering 9 maart 2022; 
2. Agenda 9 maart 2022; 
3. Correspondentieoverzicht 1 feb. t/m 7 mrt. 2022; 
4. Actiepunten i.r.t. notulen 9 mrt. 2022 per 10 mrt. 2022.



BIJLAGE  1 
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DORPSRAAD  SUSTEREN 
 

 

Openbare plenaire vergadering  140 
op woensdag 9 maart 2022, 19:30 uur  

 
 

LOCATIE  WORDT  NOG  NADER  BEPAALD 
Agenda  
 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda; 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 9 februari 2022, versie V1 worden vastgesteld;  
B. Checken afhandeling actiepunten.   

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 feb. t/m 7 mrt. 2022. 
 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht t/m 9 mrt. 2022; 
B. Rapport Kascontrole 2021 door commissie. 

 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Voortgang. 
 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar: 
1) Voortgang. 
 

C. Werkgroep Verkeer: 
1) Schouw Salvatorplein 11 mrt.; 
2) Voetgangersoversteek spoorwegovergang Stationsstraat; 
3) Policy laadpunten elektrische auto’s. 

 

6. Gemeenschapsvoorziening Susteren. 
A. Resultaat behoefte onderzoek 15 feb. 2022; 
B. WG bijeenkomst 29 mrt 2022; 
C. Voortgang. 
 

7. Slibopslag RWZI Susteren. 
A. Voortgang gezamenlijke informatieverstrekking. 
 

8. Overleg gebiedsregisseur gemeente E-S. 
A. Overleg met dhr. Lion Wagemans; 
B. Conclusie Collectief lidmaatschap VKKL. 

 

9. Formering groepje rondgang met ZOwonen door Susteren. 
 

10. Energieopwekking op locatie. 
 

11. Regulering stoken open haarden, hout- en pellet-kachels, allesbranders. 
 

12. Mededelingen & Rondvraag.             
 

13. Sluiting.   
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1. Op 1 februari per e-mail de uitnodiging, agenda en link voor de DR-vergadering van 9 feb. verstuurd aan de 

vertegenwoordigers van ZOwonen. 
 

2. Op 1 februari per e-mail bevestiging van ZOwonen, mevr. Annard, ontvangen dat zij deelname aan de DR-
vergadering op 9 feb. 

 
3. Op 1 februari ontvangen per e-mail van WBL, mevr. Nijssen, de datum en tijd voor het fysieke overleg met hen 

op de RWZI. Dit bericht gedeeld met de 4 potentiële deelnemers. 
 

4. Op 1 februari ontvangen per e-mail van Marcel Boreas het bericht over de locatie voor huisvesting van 
arbeidsmigranten op de Baakhoverweg. 

 
5. Op 1 februari per e-mail het bericht gedeeld dat de Hermeniezaal gesloten blijft totdat verregaande 

versoepelingen van kracht worden. 
 

6. Op 3 februari ontvangen per e-mail van Jan Baar (en Emmy Geelen) de melding en schouw v.w.b. de slechte 
doorgang van de Ploeghenpoort vanuit de Mehre richting Molenveldwegweg / Abdijlaan. Het verslag en de foto’s 
zijn tevens aan de dhr. Pletting van de gemeente gestuurd. Het verslag en de foto’s gedeeld met de leden. 

 
7. Op 4 februari per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief #64. Deze op 5 feb. gedeeld met Maria, Peter 

en Jan Baar. 
 

8. Op 7 februari per e-mail het correspondentieoverzicht van de DR vanaf 1 jan. 2022 toegestuurd aan alle leden. 
 

9. Op 7 februari per e-mail de gemeentelijke gebiedsregisseur, dhr. Wagemans, gevraagd naar het beleid t.a.v. 
laadpalen, zoals plaatsing en laden.  

 
10. Op 8 februari per e-mail van de gebiedsregisseur de link naar en een kopie van het beleid voor laadpalen 

ontvangen. Dit in eerste instantie gedeeld met het bestuur. 
 

11. Op 8 februari ontvangen per e-mail van het Netwerk Platteland de terugkoppeling voor de Netwerk Conferentie 
van 18 jan. 2022. Het bericht gedeeld met alle leden. 

 
12. Op 10 februari per e-mail de finale notulen van de DR-vergadering van 5 jan. 2022, versie V4, aan alle leden 

verstuurd. 
 

13. Op 10 februari ontvangen per e-mail van het dekenaat Susteren het verzoek tot verspreiding van een enquête 
onder onze leden. Dit verzoek op 15 feb. per e-mail rondgestuurd. 

 
14. Op 14 februari per e-mail Geldmaat verzocht te overwegen om historische foto’s van Susteren op de Geldmaat 

op het Willibrordusplein te verzorgen. Het verzoek gedeeld met Marcel Boreas (initiatief) en Wil Schulpen 
(Heemkundevereniging). 

 
15. Op 14 februari het nodige e-mail verkeer over het initiatief van Marcel v.w.b. het opsieren van de Geldmaat. De 

Natuurvrienden bericht dat de selectie van foto’s het beste bij hen past.



BIJLAGE  3 (vervolg) 
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16. Op 15 februari ontvangen per e-mail van Henk Claessen (St Joost) de petitie tegen de onnodige regeldruk voor 

kleine verenigingen / stichtingen. De petitie gedeeld met alle leden en de vrijwilligers van de Wensauto’s E-S. 
 

17. Op 17 februari ontvangen per e-mail van Beheer Openbare Ruimte (BOR), dhr. Pletting, het bericht dat de 
afhandeling van de schouw op het Salvatorplein is overgedragen aan de nieuwe verkeersdeskundige, dhr. 
Veugelers. De WG Verkeer van de overdracht op de hoogte gesteld en gezegd te wachten op datumvoorstellen. 
 

18. Op 18 februari ontvangen per e-mail van de VKKL de februari Nieuwsbrief. Deze gedeeld met alle leden en het 
bestuur van de Wensauto’s LES. 

 
19. Op 18 februari ontvangen per e-mail van dhr. Chrit Coenen en wethouder Ruijten e-mailverkeer over de aanleg 

van een (tijdelijk) trottoir op de spoorwegovergang aan de Stationsstraat. Het mailverkeer doorgezet aan mevr. 
Geelen en Jan Baar met dank aan Chrit Coenen, plus de WG Verkeer. 

 
20. Op 22 februari ontvangen per e-mail van de nieuwe verkeersdeskundige, dhr. Veugelers, de uitnodiging tot het 

doorgeven van potentiële data voor de schouw op het Salvatorplein. Op 23 februari hem bevestigd dat we met 
data komen en de WG Verkeer, incl. Clarence Pielaat, gevraagd naar een bevestiging van drie mogelijke data. 

 
21. Op 23 februari per e-mail de bestuursleden nogmaals om hun persoonsgegevens, een kleurenkopie van voor- en 

achterzijde van de identiteitskaart, gevraagd in het kader van het UBO-verzoek van de KvK.  
 

22. Op 24 februari per e-mail dhr. Veugelers de datum en tijd voor de schouw op het Salvatorplein verstrekt. 
 

23. Op 26 februari per e-mail ontvangen van de WG Gemeenschapsvoorziening, Nick Grootjans, de uitnodiging voor 
de vervolgbijeenkomst op 29 maart. John en Jos gevraagd naar het beperkt aantal adressanten. 

 
24. Op 27 februari per e-mail alle leden de notulen van de DR-vergadering van 9 feb., het actiepuntenoverzicht per 

24 feb. en de agenda voor de DR-vergadering van 9 mrt., toegestuurd. 
 

25. Op 1 maart per e-mail ontvangen van de Natuur en Milieufederatie de Nieuwsbrief van februari 2022. De brief 
gedeeld met alle leden. 

 
26. Op 2 maart ontvangen per telefoon van Karin Kamps, Menswel,  de details om de KinderKOOKschool te gebruiken 

als vergaderlocatie op 9 mrt. Per e-mail aan Karin de gegevens voor het versturen van de rekening gestuurd. 
 

27. Op 2 maart per e-mail alle leden op de hoogte gesteld van de vergaderlocatie op 9 maart. 
 

28. Op 2 maart per e-mail ontvangen van Geldmaat, Roos Alkemade, een positieve reactie op het initiatief om de 
Geldmaat op het Willibrordusplein op te pimpen met historische foto’s. De reactie gedeeld met de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen, Ad & Maria Gijzels (Klankbordgroep Cultuur), Wil Schulpen 
(Heemkundeverg.), Jan Mulders (Heiligdomsvaart) en Marcel Boreas (Idee). 

 
29. Op 3 maart ontvangen per e-mail van Jan Baar de mededeling dat op 19 maart vanaf 09:00 uur bomen worden 

aangeplant langs het pad bij de geluidswal In de Mehre en de Stationsstraat. Belangstelling wordt op prijs gesteld. 
 

30. Op 3 maart ontvangen per e-mail van de verkeersdeskundige, dhr. Veugelers, het verzoek om de tijd voor de 
schouw op het Salvatorplein te wijzigen. Ton heeft de WG Verkeer medegedeeld dat de nieuwe aanvangstijd nu 
om 09:30 uur is op 11 maart. 

 
31. Op 4 maart per e-mail Geldmaat, mevr. Alkemade, laten weten dat wij op fondsenjacht voor het opluisteren van 

de Geldmaat (pinbox) met historische foto’s. Kopieën naar Heemkundevereniging en Klankbordgroep Cultuur. 
 

 



BIJLAGE  3 (vervolg) 

 

CORRESPONDENTIEOVERZICHT  DORPSRAAD  van 1 feb. t/m 8 mrt. 2022. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 
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32. Op 7 maart per e-mail ontvangen van streekomroep Bie Ös, Marcel Boreas, de berichtgeving over het ontstaan 

van de eerste aaneengesloten grensoverschrijdende Cittaslowregio. Het bericht gedeeld met alle leden. 



BIJLAGE  4 

 

Actiepunten i.r.t. Notulen 9 mrt. 2022 
per 12 mrt. 2022. 
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1. Dhr. Veugelers in kennis stellen van het risico van stagnaties op de spoorwegovergang aan de Stationsstraat bij 

links afslaand verkeer. Waarschuwingssignaal “Overweg vrijlaten” d.m.v. sensoren of een verbod om linksaf te 

slaan, komend vanaf de overweg. 

 

2. Voor het installeren van laadpunten voor elektrische voertuigen, zullen er duidelijke richtlijnen opgesteld dienen te 
worden. Mogelijk voorstellen aan de gebiedsregisseur c.q. nieuwe gemeenteraad. 

 

3. WBL gaat i.s.m. de DR (WG Slibopslag) zorgdragen voor heldere communicatie over de voorliggende plannen. 

De DR dient deze informatieverstrekking te monitoren/bevorderen. 

 

4. De DR formeert een kleine groep vertegenwoordigers die met ZOwonen een fysieke rondgang door Susteren 

maken. DE Werkgroep (WG) bestaat uit Maria Gijzels, Mariette Kuijpers, Jo Franken en Harry Bocken. Op 10 

mrt. is ZOwonen gevraagd naar beschikbare data voor een gezamenlijke rondgang. 

 

5. Er is bij bepaalde weersomstandigheden veel overlast van houtkachels en openhaarden voor omwonenden. 
Daarom zal getracht worden de nieuwe gemeenteraad warm te maken voor passende verordeningen op dat 
gebied, zoals via de Alegemene Plaatselijke Verordening (APV). 

 

6. Contact op met “Geldmaat” over het aanbrengen van historische foto’s (i.s.m. de Heemkundekring) van Susteren 

op de Geldmaat op het Willibrordusplein. Frank Schmeitz onderzoekt of het mogelijk is om voor de kosten (€ 

1.700) een beroep te doen op het Coöperatief Dividend van de Rabobank. Ton vraagt de gemeente naar de 

noodzakelijke vergunningen en mogelijke vrijstelling van de kosten daarvoor. Maria en Ton benaderen de 

Heemkundekring over de invulling van de grijze muur naast bakker Puts. Als voorbeeld dient de fotowand in het 

appartementencomplex aan de Plint. 

 

7. Opstellen door het bestuur van een governance code voor de behandeling van “gevoelige” stukken. Op 21 mrt. om 

19:00 uur is een overleg met de bestuursleden ingepland.  

 

8. Monitoren van slippartijen op de oranjerode kruispuntvlakken en rapporteren aan dhr. Pletting, gemeente. 

 

9. De plaatsing van zonnepanelen op sommige gebouwen resulteert in behoorlijk wat tegenwerking door de 

gemeente. Maria gaat bij Hub Meuwissen te rade naar de achterliggende gedachte hierbij. 

 

10.  

 


